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PAWEES Conference 2007 and the 6th International Conference on Educational Accreditation System and APEC Engineers Project for Agricultural Engineering in Paddy Farming Regions were held October 18 and 19, 2007 in Seoul, Korea. Thirteen research papers, a keynote address and four position papers were presented and discussed in the conferences, respectively. The participants of the conferences have agreed to the following statements. 
2007年水田與水環境國際研討會(PAWEES Conference)暨第6屆水田農業地區農業工程教育認證制度與亞太經合組織(APEC)農業工程師計畫研討會議，已於2007年10月18日和19日，在韓國首爾舉行。本次會議共計分13篇研究論文、1篇專題報告與4篇現況報導進行發表與討論，與會者皆同意以下聲明：
1. Topics on system of rice intensification, irrigation method and efficiency, flood control, hydrologic and water quality modeling, rural development, environmental flow, biodiversity, vegetative filter strip, and manure liquid application that can be summarized into the categories of sustainable water management, rural development and environmental management were covered and a keynote address on rice cultivation in Europe was acknowledged in the PAWEES Conference 2007.
1.今年度水田與水環境國際研討會主題涵蓋水稻精密耕作制度、灌溉方法和效率、防洪功能、建立水文和水質模式、建全農村發展、環境生態流量評估、生物多樣性保育、植被過濾帶、和糞肥液的利用等，可歸類為確保永續水資源管理、農村發展與環境管理等面向。此外，並提出以歐洲水稻栽培為主題之專題報告。

2. The registration categories for agricultural engineering in APEC are mainly civil and structural fields. Agricultural engineering (AE) is not well represented at the current registration system in APEC. It is agreed that PAWEES endeavors to establish a new registration field for AE in order to secure the identity of AE in APEC.
2.在亞太經濟合作組織(APEC)中，農業工程之登錄，歸類於土木及結構領域，可見目前這種登錄系統，農業工程未適當地表示出來。經本次會議所凝聚之共識，水田與水環境國際學會(PAWEES)將致力於建立適合農業工程之新註冊領域，以確保農業工程在亞太經濟合作組織(APEC)中所應有之本質。
3. The rapid globalization of the world economy in recent years has caused competitive circumstances not only in economic activities but also in higher education. Universities in advanced countries have strengthened their worldwide competitiveness and recruited foreign undergraduate and graduate students. It is strongly required to strengthen international competitiveness of the universities of PAWEES member countries.
3.近年來，各國經濟發展迅速全球化，所造成的激烈競爭情況，不僅存在於經濟活動，亦發生在高等教育中。先進國家的大學已強化其全球競爭力，並大量招收外國大學生和研究生。因此，我們強烈建議PAWEES成員國的大學應加強其國際競爭力。
4. PAWEES members in Japan, Korea and Taiwan have discussed to publish an English textbook for paddy farming and environmental issues. Some books were published in English in Japan but these have limited information on the topics. It is recommended to publish a new textbook of paddy field engineering incorporating environmental issues.
4.日本、韓國和台灣等PAWEES會員國經討論已獲得共識，將出版一本有關稻田栽培和環境議題的英語教材。在日本，針對相關議題雖已出版了一些英文書籍，但有關上述主題之資訊極為有限。爰此，建議出版一套結合水田工程與相關環境課題的新教材。
5. International journal PWE (Paddy and Water Environment) of PAWEES has published 126 manuscripts since its first issue in 2003 and gained an international recognition. PWE has requested ISI to register and is expected to be listed in the SCI(E) in December, 2008. 
5.水田與水環境國際學會(PAWEES)所出版之水田與水環境國際期刊，自2003年創刊以來，共發表126篇文章，並已獲得國際認同。水田與水環境國際期刊已向美國科學資訊研究所(Institute for Scientific Information, ISI)申請登記，預計在2008年12月可列入科學引文索引(Science Citation Index ,SCI)中。
6.Establishment of an AE field in APEC, strengthening of international competitiveness of universities, publication of an English textbook on paddy field engineering, and enrollment of PWE on SCI(E) will help improve the capacity building of PAWEES. Also, it is advised that the goals and activities of PAWEES extend to the paddy farming areas in the Asia monsoon region and other parts of the world by encouraging membership registration for those who are involved in the engineering fields related to paddy and water environment.
6.經由在亞太經濟合作組織(APEC)中建立農業工程領域、加強各國大學國際競爭力、出版水田工程英文教材，及水田與水環境國際期刊列入科學引文索引(Science Citation Index ,SCI)中，將有利於提高水田與水環境國際學會(PAWEES)的能力。另外，建議將水田與水環境國際學會(PAWEES)的目標與活動，擴大到亞洲季風區與世界其他水稻耕作地區的合作，經由鼓勵那些從事水田與水環境相關工程領域的地區與研究人員，註冊成為水田與水環境國際學會(PAWEES)會員。
7. The next PAWEES conference will be held in Taiwan in 2008. The objectives of this conference are to raise awareness and find common solutions to combat water scarcity and flooding. PAWEES members deem it necessary to set a platform for discussion on issues most pertinent to our region in the coming 5th World Water Forum. This conference will serve as a conduit to achieve the objectives.
7.下屆水田與水環境國際研討會，將於2008年在台灣舉行。會議的目標在於對抗缺水和洪水問題，加強認知並找出共同的解決之道，以減低災害。各成員國皆認為有必要設立一個連繫平台，用以討論在即將舉行的第5屆世界水資源論壇中，與我們地區關係最密切的議題，這次會議將作為達到這個目的之管道。

